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1. OTVORENIE A PRIVÍTANIE ČLENOV 

Predseda TJ Slavoj Veľký Šariš p. Peter Peregrin otvoril konferenciu a privítal pozvaných 

členov a hosC, ktorí boli pozvaní - primátora mesta p. JUDr. Viliam Kalla a novinára 

mesačníka Veľkošarišan p. Pavla Zavackého. 

 

2. POĎAKOVANIE ZA DLHOROČNÚ PRÁCU BÝVALÉMU PREDSEDOVI TENSOVÉHO ODDIELU 

A ZÁROVEŇ SPRÁVCOVI TENISOVÝCH KURTOV P. J. KLIMKOVI 

Predseda TJ Slavoj Veľký Šariš p. Peregrin poďakoval a odovzdal plaketu s kyPcou za 

dlhoročnú prácu nielen v tenisovom oddiely, ale aj v celej Telovýchovnej jednote bývalému 

predsedovi tenisového oddielu p. Jaroslavovi Klimkovi. Zároveň predseda TJ Slavoj 

predstavil členom konferencie nového predsedu tenisového oddielu p. MarPna Gaľu. 

TELOVÝCHOVNÁ JEDNOTA SLAVOJ VEĽKÝ ŠARIŠ 
C Zámocká 141/2, Veľký Šariš 

 

ZÁPISNICA  
 z konferencie TJ Slavoj Veľký Šariš  

dňa: 25.4.2023, čas: 18.00 h 
PROGRAM: 
1. Otvorenie a privítanie členov 
2. Poďakovanie za dlhoročnú prácu bývalému predsedovi tenisového oddielu a zároveň  

 správcovi tenisových kurtov p. J. Klimkovi 
3.  Voľba mandátovej komisie  
4.  Voľba návrhovej komisie 
5.  Voľba volebnej komisie 
6.  Oboznámenie sa s programom a jeho schválenie, návrhy na jeho zmenu 
7.  Správa o činnosP fungujúcich oddielov /prečítajú zástupcovia oddielov/ 
8.  Správa o finančnom hospodárení TJ 
9.  Voľba predsedu TJ Slavoj na obdobie 2023 - 2027 
10.  Voľba členov výboru TJ Slavoj na obdobie 2023 - 2027 /podpredseda, tajomník, hospodár  

 a člen výboru TJ/ 
11.  Diskusia 
12.  Návrh uznesenia 
13.  Záver 
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3. VOĽBA MANDÁTOVEJ KOMISIE 

Mandátová komisia sa zlúčila s volebnou komisiou. NavrhnuC členovia boli jednohlasne 

odsúhlasení. Mandátová a volebná komisia pracovala v zložení predseda - p. Iveta 

Perecárová a členovia p. Lukáš Scepanik a p. Dušan Šimko st. 

 

4. VOĽBA NÁVRHOVEJ KOMISIE 

NavrhnuC členovia návrhovej komisie boli jednohlasne odsúhlasení. Návrhová komisia 

pracovala v zložení predseda - p. RasPslav Beran a členovia p. Slavomír Bernát a p. FranPšek 

Žilka.   

 

5. VOĽBA VOLEBNEJ KOMISIE  

Volebná komisia sa zlúčila s mandátovou tak je to spomenuté v bode 3. 

 

6. OBOZNÁMENIE SA S PROGRAMOM A JEHO SCHVÁLENIE, NÁVRHY NA JEHO ZMENU  

Predseda TJ Slavoj p. Peregrin oboznámil prítomných členov a hosC s programom 

konferencie, ktorý bol prítomnými členmi jednohlasne odsúhlasení. 

 

7. SPRÁVA O ČINNOSTI JEDNOTLIVÝCH FUNGUJÚCICH ODDIELOV /PREČÍTAJÚ 

ZÁSTUPCOVIA ODDIELOV/ 

Zástupcovia jednotlivých oddielov predniesli svoje správy, kde zhodnoPli svoju činnosť  za 

uplynulé obdobie v tomto poradí: 

 

Kolkársky oddiel - p. RasPslav Beran /A-družstvo/, sl. Kamila Vrbová /B-družstvo/ a p. Iveta 

Perecárová /dorast/ 

Tenisový oddiel - p. MarPn Gaľa  

Hokejový oddiel - p. Lukáš Scepanik 

Lyžiarsky oddiel - p. Dušan Šimko 

Správy o činnosP oddielov sú súčasťou tejto zápisnice /viď príloha/. 
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8. SPRÁVA O FINANČNOM HOSPODÁRENÍ TJ 

Správu o finančnom hospodárení spracovala ekonómka TJ Slavoj p. Janka Špániková /viď 

príloha/.  Z hospodárskej správy vyplýva, že finančné pokryPe energií je veľmi nákladné a 

ich zvýšenie počas roka značne ovplyvnilo aj chod jednotlivých oddielov. 

 

9. VOĽBA PREDSEDU TJ SLAVOJ VEĽKÝ ŠARIŠ NA OBDOBIE 2023 - 2027 

Predseda TJ Slavoj odovzdal slovo tajomníčke p. Simone Kohútovej, ktorá viedla voľby 

predsedu. Keďže TJ Slavoj je spoločným občianskym združením štyroch oddielov - 

tenisového, kolkárskeho, hokejového a lyžiarskeho, tak každý oddiel obdržal 5 mandátov 

možnosP hlasovania vo voľbách. Na predsedu Telovýchovnej jednoty Slavoj prípravný výbor 

obdržal meno iba jedného kandidáta - p. Petra Peregrina. Z rozdaných 20 mandátov vo 

voľbách bolo prítomných len 18 mandátov. Peter Peregrin získal vo voľbách 18 mandátov, 

hlasovania sa nezdržal nik a proP nebol takPež nikto. Volebná komisia skonštatovala, že 

predsedom TJ Slavoj Veľký Šariš pre obdobie 2023 - 2027 sa stal p. Peter Peregrin. 

 

10. VOĽBA ČLENOV VÝBORU TJ SLAVOJ NA OBDOBIE 2023 - 2027 /PODPREDSEDA, TAJOMNÍK, 

HOSPODÁR A ČLEN výboru TJ/  

S voľbami predsedu sa uskutočnili aj voľby výboru TJ Slavoj pre nové obdobie, ktoré takPež 

viedla tajomníčka TJ p. Simona Kohútová. Prípravný výbor obdržal mená týchto kandidátov 

na jednotlivé pozície - podpredseda p. FranPšek Žilka /hokejový oddiel/, tajomník - p. 

Simona Kohútová, hospodár - p. Janka Špániková a člen výboru TJ - p. MarPn Gaľa /tenisový 

oddiel/. Rozdaných bolo 20 mandátov, 5 mandátov každému oddielu, tak ako to bolo vo 

voľbách predsedu. Prítomných vo voľbách bolo len 18 mandátov. Hlasovanie prebehlo 

jednotlivo za každého kandidáta. Podpredseda TJ p. FranPšek Žilka získal 17 mandátov. 

Voľbu tajomníka viedla mandátna komisia. Navrhovaná p. Simona Kohútová získala vo 

voľbách 18 mandátov. Hospodár TJ p. Janka Špániková získala vo voľbách 18 mandátov 

a člen výboru TJ p. MarPn Gaľa získal 18 mandátov. Všetci kandidáP získali plný počet 

mandátov, hlasovania sa nezdržal nik a proP nebol takPež nikto Nakoniec volieb volebná 

komisia vyhlásila kompletné výsledky a skonštatovala že voľby do výboru TJ Slavoj Veľký 

Šariš pre obdobie 2023-2027 prebehla v súlade so Stanovami TJ Slavoj Veľký Šariš. 

Tajomníčka p. Kohútová následne poďakovala volebnej komisii za spoluprácu a odovzdala 

slovo novozvolenému predsedovi p. Peregrinovi. 
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11.  DISKUSIA 

Predseda TJ otvoril voľnú diskusiu konferencie, kde sa mohli vyjadriť jednotliví členovia so 

svojim problémom alebo návrhom. O slovo sa ujal primátor mesta, ktorý porozprával 

o pripravovanom projekte na podporu a zveľadenie športu vo Veľkom Šariši. Pripomenul aj 

všetkým členom, že je to všetko v štádiu plánovania a musia byť trpezliví. V diskusii 

pokračoval predseda TJ, kde navrhoval zjednotenie ročného členského príspevku pre všetky 

oddiely rovnako a s odovzdaním do termínu 31. marca kalendárneho roka. Keďže sa 

jednotliví členovia vyjadrovali nejednotne na tento návrh, tak poprosil predsedov 

jednotlivých oddielov o prejednanie a odovzdanie záverečného stanoviska do 31. mája 

2023. Následne predstavil predseda TJ nového správcu ihrísk, ktorý je zamestnancom mesta 

Veľký Šariš a mal by nám dopomôcť k údržbe športovísk ako je kosenie, v zime odpratávanie 

snehu..... Zároveň vyslovil prosbu, aby každý oddiel pripravil 1x ročne podujaPe pre 

verejnosť.  O slovo sa ujal predseda tenisového oddielu p. MarPn Gaľa, ktorý pripomenul, 

že budúci rok bude potrebné vymeniť antuku na tenisových kurtoch. Vyslovil prosbu, že by 

to chcelo nové kurty, no na takúto kompletnú opravu žiaľ  financie nie sú. Tenisový oddiel 

dlhodobo trápia aj chýbajúce šatne a wc toaleta. Vyjadril aj zároveň obavy o tenisový šport 

v našom meste, hlavne chýbajúca mládež, ktorej sa po covidovej prestávke vytraPl záujem 

na sebe pracovať. Predseda TJ navrhol oslovenie trénera, ktorý pracuje s deťmi v ZŠ vo 

Veľkom Šariši o možnosť spolupráce. Člen lyžiarskeho oddielu p. Platko opäť otvoril tému 

cyklotrate pod hradom. Vyjadril aj záujem o nový oddiel cyklo-horskej turisPky. Na jeho 

otázku o možnosP vytvorenia cyklotrate pod hradom reagoval primátor mesta, ktorý mu 

povedal, že je rozpracovaná štúdia, takže je tam možnosť doPahnuť tento projekt do 

finálneho záveru, no chce to záujem aj širokej verejnosP, nakoľko sa obyvatelia blízkeho 

okolia postavili proP tomuto projektu. Do diskusie sa zapojili aj členovia lyžiarskeho oddielu 

s tým, že v rámci kosenia by mohlo mesto dopomôcť tradičnou akciou „ Šarišské kosače“. 

 

12. NÁVRH UZNESENIA 

Predseda mandátovej komisie p. Iveta Perecárová skonštatovala, že konferencia je 

uznášania schopná, nakoľko 20 pozvaných členov je prítomných 19.  

Predseda návrhovej komisie p. RasPslav Beran predniesol návrhy na uznesenia /viď 

príloha/. 
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Všetky tieto uznesenia konferencia TJ Slavoj Veľký ́Šariš na svojom zasadnutí ́dňa 25. apríla 

2023 schválila jednohlasne.  

Konferencia TJ Slavoj ďalej odporúča: 

• z diskusie uplynulo, že predseda TJ Slavoj p. Peregrin zabezpečí kontakt na trénera 

tenisu, aby bol oslovený na prípadnú spoluprácu 

• návrh výšky 20€ členského príspevku bude prediskutovaný v jednotlivých oddieloch 

a následne sa upresní výška do 31. mája 2023 

• každý oddiel bude mať možnosť po vnútornej dohode využívať športoviská všetkých 

oddielov a 50% členského príspevku bude vrátené oddielu pre využitie technického 

zabezpečenia  

13.   Konferencia bola ukončená o 20.00 h. predsedom TJ Slavoj, ktorý všetkým prítomným     

  poďakoval za účasť, poprial im veľa športových úspechov a pracovného elánu v tejto  

  dobrovoľníckej činnosP. 

 

 

                                                                                                    

Peter Peregrin 

   predseda TJ Slavoj Veľký Šariš 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

  

                  Iveta Perecárová                Ras1slav Beran 

  predseda mandátnej a volebnej komisie.                                  predseda návrhovej komisie 

 

Vyhotovil:   Simona Kohútová    


